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ENQUESTA DE LA SETMANA

Envia un SMS al 789 amb la teva resposta

ENQ SI o bé ENQ NO

Cada dimarts el resultat de l’enquesta es publicarà en 
aquest espai i entre els participants se sortejarà un 
raspall de dents elèctric recarregable AEG

¿Creu que el Govern s'hauria d'implicar més per ajudar les estacions d'esquí?

Gentilesa de

ACTIVITATS NO APTES PER A TOTS ELS PÚBLICS

CARTA AL DIRECTOR
EXPARTICIPANT EN LES ACTIVITATS DEL COMÚ DE LA MASSANA

Després de la meva jornada laboral assisteixo a una de 
les activitats culturals que ofereix el Comú de la Mas-
sana, igual que moltes altres persones del país. Aquest 
any estava decidida a tornar-m’hi apuntar, ja que n’estic 
molt contenta, m’ajuda oblidar la feina i els problemes 
durant unes hores al dia. He adquirit nous coneixe-
ments i he conegut fantàstiques persones que partici-
pen en aquestes activitats des de fa més de deu anys. 

Fins ara, gaudíem de la gran sort que qualsevol 
de les activitats que s’oferien estava econòmicament 
a l’abast de tothom, o això creia fi ns la setmana pas-
sada, quan vaig rebre a la meva bústia el dossier in-
formatiu sobre les activitats del Comú de la Massana 
d’aquesta nova temporada 2009-2010.

Cada any les activitats s’han encarit una mica, com 
totes les coses any rere any, i fi ns ara la gent no s’ha 
fet mala sang. Però aquest petit increment no va ser la 
meva sorpresa, sinó el fet que aquest any totes les ac-

tivitats s’han encarit el doble que l’any anterior. Siguis 
infant, adult o jubilat, ningú se salva de pagar el doble 
per l’activitat en què et vols inscriure. I aquest fet sí 
que ha estat motiu de discussió de molta gent. 

I la meva pregunta és: ¿d'aquest increment tan exa-
gerat, el Comú se’n benefi ciarà o en sortirà perdent? 
El que és clar és que econòmicament, i cada cop més, 
tots anem molt més justos i si la gent ha de començar 
a retallar despeses, el Comú ens ho està posant molt 
fàcil per desapuntar-nos de les activitats.

I a partir d’ara, després de treballar, quan arribi a 
casa, en lloc de participar en l’activitat cultural a què 
ja no podré fer front econòmicament començaré a do-
nar més voltes i voltes als meus problemes laborals 
i personals, asseguda al sofà i gaudint de la progra-
mació que ens ofereix actualment la televisió, ja que 
de moment per això no he de pagar el doble de cop i 
volta sense cap explicació. 

La ministra d'Educació i Cultura, Susanna 
Vela, va proposar ahir, durant l'acte d'obertu-
ra ofi cial del curs escolar 2009-2010, la posa-
da en marxa d'un pacte per a l'educació que 
tingui com a objectiu recollir les propostes de 
tots els agents implicats, fi ns i tot dels alum-

nes. Es tracta d'una bona iniciativa, ja que a 
l'hora de tirar endavant determinades propos-
tes serà molt interessant que abans s'hagin 
consensuat amb les diferents parts. I és que cal 
tenir en compte que les polítiques educatives 
han de tenir molt present l'opinió dels afectats, 
en primer lloc dels professors, que són els que 
viuen el dia a dia de l'alumnat i en coneixen de 
primera mà les necessitats, i en segon lloc dels 
pares i dels alumnes. 

I aquesta iniciativa ve complementada amb 
l'anunci de la creació d'un observatori nacio-
nal per a la qualitat de l'educació. I és que si 
fan falta millores en el sistema educatiu per 
poder-lo situar al nivell dels països europeus 
més exigents, les conclusions a què pugui arri-
bar aquest observatori seran molt interessants, 
i es podran implementar així tot un seguit de 
canvis sobre una base sòlida, com serà la detec-
ció de l'actual situació i cap a on es vol anar. 
D'aquesta manera, cal aplaudir aquestes dues 
iniciatives, ja que en matèria d'educació cal 
treballar amb una planifi cació que permeti mi-
llorar la qualitat educativa i alhora 
saber què és el que es vol aconseguir 
i com cal actuar per fer-ho. 

EDITORIAL

Cap a una millora de l'educació


